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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Érkezett : 2079 JAN 2 O.
Tisztelt Elnök Asszony !

„Jogszerűtlen ingatlanértékesítés Fűlőpházán ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr!

Dr. Kovács Tamás
legfőbb ügyészhez

Képviselői fogadóórámon N István (

	

) valamint M
Imre (

	

) alatti lakosok az alábbi problémával fordultak hozzám .
Állításuk szerint a fulőpházi képviselőtestület nevében Pesti Józsefné polgármester

asszony jogszerűtlenű l értékesítette a mellékelt táblázatban feltűntetett fulőpházi ingatlanokat.
Tisztelettel kérem Legfőbb ügyész Urat, hogy a mellékelt helyrajzi számon található

ingatlanok eladásának ügyészségi felülvizsgálatát elrendelni szíveskedjék .

Budapest, 2009. január 20 .
Tisztelettel :
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